
  

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

   
  Protokoll:  Styrelsemöte nr 17/17 

  Datum:  den 23/1 - 18 

  Tid:  1912 

  Plats:  Telefonmöte 

  

  Närvarande:  Theres Thörnevall 

   Per-Åke Nilsson 

   Hans Aldenlöv, Kansli 

   Lars Åkerström 

   Martin Dahlén, adj ungdom 

   Benny Karlberg 

    Anna Öbrand 

   Thomas Fredriksson 

   Johan Haraldsson 

 

§   220. Mötets öppnande. 

   Ordförande hälsar välkommen, och öppnar mötet. 

 

 § 221. Godkännande av föredragningslistan. 

    Beslut: Mötet godkänner föredragningslistan. 

 

 § 222. Föregående protokoll. 

    Beslut: Mötet godkänner föregående protokoll. 

 

 § 223. Uppföljning av fattade beslut. 

    Inga beslut som ligger kvar för bevakning. 

 

 § 224. Info. av ordförande. 

 Bilsportgalan i Göteborg var väldigt givande, 865 personer. 

  DOG-gruppen hade möte med valberedningen. 

 

 § 225. På gång. 

 Årsmötet är närmast föreliggande i distriktet. 

 Vännäs kör Rally-SM nästa helg, 2-3 februari. 

 

 § 226. Ekonomi. 

   Theres meddelar att årsbokslutet är färdigt 

     

  

  



§ 227. Skrivelser och meddelande 

1. Offert från TAG Heuer. 9/1 

Tanken bakom tidtagningsutrustning är att förenkla för klubbarna gällande 

Racing Special framförallt.  Man har begärt in offerter även från ALGE, 

SEIKO mfl. 

2. Robert Cameron. 13/1 

Mailkonversation som skickats in som info till styrelsen 

3. Otillia 14/1 

Otilia har delgett inbjudan för ungdomsprojekt 

4. Karting 15/1 

5. Storumans SK 19/1 

6. Tävlingsrapportering 20/1 

7. Bidrag VIF/NIF

§ 228. Årsmötet  

Det är klart med lokal och ordförande på mötet. 

Beställning av blomster etc. ska göras 

Fika ska beställas av Älvsbyns MS 

§ 229. Utbildning. 

Thomas har fått en förfrågan att hålla miljöutbildning. 

Johan har sänt frågan till Britt-Mari Fherm angående utbildning Race 

Controller/Domare för Arenagrus 

Teknisk utbildning kommer att komma i vår. 

Johan kollar med Arvidsjaur om steg 3-4 utbildning i april. 

§ 230. Övriga frågor 

A) Uthyrning av anläggning

Benny undrar om förutsättningar kring att hyra ut banan.

Johan skickar avtalsförslag.

§ 231. Nästa styrelsemöte. 

2018-02-17, Fysiskt möte Älvsbyn 

§ 219. Mötet avslutas. 

Ordförande tackar för ett bra möte och avslutar detta. 

Sekreterare Justerare 

…………………………. ………………………….. 

Johan Haraldsson Per-Åke Nilsson 


